

I'm going to introduce the customs in Chinese New Year's Spring Festival. So before New Year's Eve, everything's going to be clean and fresh. Which means that we got to buy new things, and we got to clean ourselves, got to clean our rooms, got to clean our house. And on New Year's Eve everyone should go back home for reunion. We eat dinner together, we watch show Spring Festival show together.

我來介紹一下過年春節的風俗習慣。在除夕之前，為了確保家中乾淨整潔，我們需要徹底地打掃所有房間衛生，甚至添置新物品。除夕夜，所有人都會回家與家人團聚。一起吃晚飯，一起看春晚。

我来介绍一下过年春节的风俗习惯。在除夕之前，为了确保家中干净整洁，我们需要彻底地打扫所有房间卫生，甚至添置新物品。除夕夜，所有人都会回家与家人团聚。一起吃晚饭，一起看春晚。

And later on, we will just go to the street, go to the street to the flower market which is the typical feature in Guangzhou. We go buy flowers and other goods.

之後，我們會去逛花市，這是廣州獨有的春節特色。我們會去買花和其他商品。

之后，我们会去逛花市，这是广州独有的春节特色。我们会去买花和其他商品。

So on day 1 of the Spring Festival, we actually eat vegetables only, like no meat at lunch. And then we will set off firecrackers at night, and we also have the activity called dancing lions especially in rural areas. And like two, two to five men, they dress in the same costumes and they dance like lions.

春節第一天，我們只能吃蔬菜，不能吃肉。晚上會放鞭炮，還有舞獅表演，特別是在農村。大概有兩到五個男人組成一隊，他們換上舞獅的服裝，然後像獅子一樣跳舞。

春节第一天，我们只能吃蔬菜，不能吃肉。晚上会放鞭炮，还有舞狮表演，特别是在农村。大概有两到五个男人组成一队，他们换上舞狮的服装，然后像狮子一样跳舞。

And on day 2, a married woman, they should bring their husband and their children back to the parental home to pay a visit. On day 3, we are suggested to stay at home because if we go outside on day 3, it said that we will have quarrels with other people. So on the final day, like on the last day of Spring Festival, which is the Lantern Festival, we eat sweet dumplings.

春節第二天，已婚婦女應帶丈夫和孩子回娘家探望家人。而第三天，我們需要呆在家裡，因為出門可能會和別人發生口角。春節的最後一天，也就是元宵節，我們會吃元宵。

春节第二天，已婚妇女应带丈夫和孩子回娘家探望家人。而第三天，我们需要呆在家里，因为出门可能会和别人发生口角。春节的最后一天，也就是元宵节，我们会吃元宵。

So personally I love the peanut flavor the most. We eat sweet dumplings because we believe that, because the shape of dumplings are round, so it stands for reunion next year. So basically, the above is the most typical features of Chinese New Year Spring Festival.

我個人最喜歡花生味的元宵。因為元宵的形狀是圓的，所以它代表著明年的團圓。基本上，以上就是中國新年春節最典型的特徵。

我个人最喜欢花生味的元宵。因为元宵的形状是圆的，所以它代表着明年的团圆。基本上，以上就是中国新年春节最典型的特征。